
ZORGEN OM 
NIEUWE TAKEN 
GEMEENTE
In de krant van de gemeente Samen leven, 
samen doen heeft u kunnen lezen dat er grote 
veranderingen komen op het gebied van zorg 
en werk. Het kabinet van PvdA en VVD kiepert 
per 1 januari een aantal taken over de schutting 
bij de gemeenten. Het gaat om de jeugdzorg, 
om het zorg bieden aan langdurig zieken of 
ouderen, en om hulp bij het vinden van werk of 
een uitkering verstrekken. En daarbij worden 
de gemeenten ook nog eens gekort op het geld 
dat zij van de rijksoverheid krijgen. Kortom, de 
gemeenten moeten meer doen met minder geld. 
Volgens de SP is dat vragen om problemen.

De wethouder zegt in het gemeentekrantje: 
‘Ondanks dat de zorg goedkoper wordt moeten 
we toch de juiste kwaliteit kunnen bieden.’ 
Hij verzekert ons ‘dat er niets veranderd waar 
u ongerust over hoeft te zijn.’ Maar volgens 
Patrick Ott, fractievoorzitter van de Doesburgse 
SP, is er helaas wel reden tot ongerustheid. Ott: 
‘Bijvoorbeeld bij de mensen die aangewezen 
zijn op de thuiszorg. Zij hebben een brief van de 
gemeenten ontvangen. Daarin staat aangekon-
digd dat opnieuw beoordeeld zal worden of hun 
thuiszorg nog nodig is en ook of mensen dat 
niet zelf kunnen betalen. En omdat er dus fors 
bezuinigd wordt, houd ik mijn hart vast hoe dit 
gaat uitpakken!’

STOP PRESTIGEPROJECTEN!
Wat de Doesburgers nodig hebben staat blijk-
baar niet centraal, maar wel het geld. En dit 
terwijl de gemeente nog steeds geld verspilt aan 
prestigeprojecten, zoals de verplaatsing van de 
milieustraat en de commerciële exploitatie van 
de Hoge Linie. De SP zegt: stop met deze geld-
verslindende projecten en bezuinig niet op het 
schoolzwemmen, de zorg en de voorzieningen. 

STOP GEDWONGEN ‘VRIJWILLIGERSWERK’ 
VOOR UITKERING!
Ook op de nieuwe regels voor de bijstand heeft 
de SP kritiek. Ott: ‘Er wordt geëist dat je gaat 
‘participeren’. Alsof mensen dat sowieso niet al 
zouden willen. De verplichting om vrijwilligers-
werk te doen in ruil voor een bijstandsuitkering 
is een stap te ver. Dit is verkapte slavernij en 
leidt bovendien tot verdringing van betaald 
werk. De gemeente straft werklozen en gaat uit 
van wantrouwen, in plaats van dat de werkloos-
heid echt wordt aangepakt. Mensen die geen 
werk hebben moeten op een positieve manier 
gestimuleerd worden om werk te zoeken, bij-
voorbeeld door ze banen aan te bieden waar-
door ze echt meer dan een bijstandsuitkering 
gaan verdienen.’

EEN NOODLANDING IN 2015
Zorgelijk is ook dat de gemeente nog niet klaar 
is voor de nieuwe taken waarmee zij door de 
rijksoverheid wordt opgezadeld. De kans is dan 
ook groot dat het een en ander misgaat straks 
als de gemeente de jeugdzorg, de thuiszorg en 
de Participatiewet gaat uitvoeren. Uit navraag 
door de SP blijkt dat de gemeente niet kan ga-
randeren dat alles straks goed verloopt. Hoeveel 
mensen daar de dupe van zullen worden, is 
nu nog giswerk. Duidelijk is in ieder geval dat 
de gemeente te optimistisch is als ze 2015 een 
‘overgangsjaar voor een zacht landing’ noemt. 
Het lijkt voor veel mensen eerder een noodlan-
ding en een rampjaar te worden. •

Patrick Ott, 
fractievoorzitter  
SP Doesburg.
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DE SP ZET ZICH IN VOOR MENSELIJKE WAARDIGHEID, GELIJKWAARDIGHEID EN SOLIDARITEIT 

‘HET WELZIJN VAN  
 DE MENSEN LIJKT  
 NIET MEER TE TELLEN’

INTERVIEW DONNA SMITH, THUISZORGMEDEWERKER

 › Wat vind jij van de bezuinigingen in de 
thuiszorg?
‘Dat er straks 40 procent word bezuinigd op de 
thuiszorg maakt me woest. Ik ben boos omdat 
men weet dat de bazen het geld in hun eigen 
zakken steken, terwijl de zorg aan de mensen 
fors minder zal worden. En Ik ben bang dat, als 
straks de keukentafelgesprekken beginnen, de 
niet al te assertieve ouderen onder druk zullen 
worden gezet om met minder zorg genoegen te 
nemen. Het is een feit dat er door de bezuinigin-
gen veel zorguren zullen verdwijnen. Het wel-
zijn van de mensen lijkt niet meer te tellen. Kijkt 
men nu echt alleen nog maar naar de cijfers?’ 

 › Wat doen deze bezuinigingen met de mensen 
die van thuiszorg afhankelijk zijn?
‘Deze bezuinigingen brengen een hoop onrust 
bij mijn cliënten. Ze hebben allemaal van de 
gemeente te horen gekregen dat zij nog tot 30 
juni 2015 hun hulp behouden, maar daarna? De 
mensen weten niet hoe dit gaat aflopen. Moeten 
ze straks aan anderen gaan vragen om een deel 
van het huishouden over te nemen? Moeten ze 
zich dus nog kwetsbaarder opstellen dan ze al 
zijn? De mensen zijn bang voor de toekomst.’

 › De gemeente wil meer vrijwilligers inzetten 
in de thuiszorg. Wat vind jij daarvan?

‘Tja, ‘vrijwillig’ is straks niet zo vrijwillig meer. 
Het wordt je opgedrongen om straks je mede-
mens, die het niet meer zelf kan, te helpen. 
Natuurlijk heb ik niets tegen de inzet van 
vrijwilligers. Zij kunnen zeker goede dingen 
doen, zoals bijvoorbeeld een stukje wandelen, 
een praatje maken, af en toe een boodschapje 
doen, de vuilcontainer buitenzetten... Maar 
zodra dit structureel moet gebeuren, dan ligt de 
zaak heel anders. Wij als thuiszorgers verstaan 
ons vak, wij weten wat er moet gebeuren om de 
huishouding van onze cliënten goed draaiende 
te houden. Dus vrijwilligers vind ik prima, maar 
ze moeten een toevoeging zijn op ons werk, niet 
een vervanging ervan.’

 › Straks betalen mensen een hogere eigen 
bijdrage voor thuiszorg. Is dat realistisch?
‘Daar kan ik kort over zijn: NEE! De meeste 
cliënten hebben een klein pensioen naast hun 
AOW, sommigen hebben alleen AOW, en velen 
leven van het minimumloon. Daar is geen 
ruimte voor een eigen bijdrage.’ •

Thuiszorgmedewerkers zijn boos en bang voor wat er na januari 2015 met 
de thuiszorg gaat gebeuren. Niet alleen voor hen zelf en hun baan, maar 
ook voor hun cliënten die nu nog met veel liefde verzorgen. Hoe moet dat 
straks als er maar liefst 40 procent in de thuiszorg bezuinigd moet gaan 
worden? We spraken met Donna Smith, een van de Doesburgse thuismede-
werkers, over haar zorgen voor de toekomst.

Thuiszorger Donna Smith:  ‘Dat er straks 40 procent word bezuinigd op de thuiszorg maakt me woest.’



SOCIALE WERKPLAATSEN ONDER DRUK
‘EEN HANDICAP  
 VERDWIJNT NIET  
 OMDAT DE WET VERANDERT’

Vanaf 2015 mogen er geen nieuwe mensen meer 
aan de slag bij de sociale werkplaats. Daarmee 
verdwijnt op termijn deze belangrijke voorzie-
ning voor mensen met een arbeidshandicap. 
Gelukkig is het de SP samen met de vakbonden 
gelukt om af te dwingen dat mensen die drie 
keer een tijdelijke aanstelling bij de Sociale 
Werkplaats hebben gehad uiteindelijk een vast 
contract krijgen. Toch dreigt voor veel mensen 
met een arbeidshandicap straks een kwijnend 

bestaan achter de geraniums. Want een handi-
cap verdwijnt niet omdat de wet verandert. 

De mensen die straks niet meer bij de sociale 
werkplaats terecht kunnen, moeten elders een 
beschutte werkplek vinden. De gemeente is 
echter niet meer verplicht om dergelijke werk-
plekken aan te bieden. Beschutte werkplekken 
moeten straks gevonden worden in het bedrijfs-
leven, maar het valt te voorzien dat de meeste 

bedrijven daaraan niet willen meewerken. De 
begeleiding die veel mensen met arbeidshandi-
cap nodig hebben, kan door gewone bedrijven 
niet geleverd worden. De sociale werkplaatsen 
waren juist bedoeld om mensen met een handi-
cap de bescherming te geven waardoor ze mee 
konden draaien in de samenleving. Het kabinet 
van VVD en PvdA zet daar een dikke streep 
doorheen, ook al hebben ze de mond vol van de 
‘participatiesamenleving’. •

GEHANDICAPTEN 
EN CHRONISCH 
ZIEKEN OP  
KOSTEN GEJAAGD
Chronisch zieken en gehandicapten maken 
zich grote zorgen. Krijgen zij hun zorg-
kosten straks nog wel vergoed? Natuurlijk 
hebben deze mensen vaak hulp nodig in 
het huishouden, en dat kost geld. Maar er is 
nog zoveel meer. Bijvoorbeeld een rollator, 
een rolstoel of een scootmobiel. En dan 
zijn er nog de hoge kosten voor medicijnen. 
Chronisch zieken zijn ieder jaar hun eigen 
risico kwijt. 

Voor deze kosten kregen chronisch zieken en 
gehandicapten tot 2014 een vergoeding van de 
overheid. Maar in 2015 worden de gemeenten 
ook daarvoor verantwoordelijk, ook al hebben 
ze daar geen budget voor. Hoe zij dit moeten 
oplossen weten zij niet. Doesburg is altijd heel 
coulant geweest in haar voorzieningen, maar de 
vraag is wat daar nog van overblijft na 1 januari. 
Natuurlijk gaat het hier om landelijk beleid, dus 
wat kan het Doesburgse college hieraan doen? 
Nou, andere keuzes maken bijvoorbeeld! En 
laten we wel wezen, in dit college zitten PvdA en 
VVD. Hun landelijke makkers hebben dit bij ons 
over de schutting gegooid. Dat het liberale VVD 
hierin is meegegaan, tja, dat is nog te verklaren. 
Maar het is onbegrijpelijk dat geen enkele lokale 
PvdA-afdeling is opgestaan om Den Haag een 
halt toe te roepen! •

Sinds jaar en dag is de SP Doesburg voor 
behoud en bescherming van dit stukje 
unieke natuur in Doesburg. Het college van 
burgemeester en wethouders wil de linies 
rondom Doesburg opknappen en ‘beter 
beleefbaar’ maken. Hiermee worden het 
toerisme en de lokale economie versterkt, 
zo is het idee. Het college benadruk dat dit 
‘met behoud van de aanwezige natuurwaar-
den’ moet gebeuren. De SP zet daar grote 
vraagtekens bij.

Zie wat er met de Lage Linie gebeurt: het is één 
grote hondenuitlaatplek geworden, waar geen 
ruimte meer is voor de natuur. Wat de SP betreft 

HANDEN AF VAN DE HOGE LINIE!
worden deze plannen nu en nooit niet uitge-
voerd. Door steeds verdergaande openstelling 
is het straks gedaan met dit unieke gebied. Lief-
hebbers van cultuurhistorie en natuur hebben 
elke maand de gelegenheid om, onder begelei-
ding, een kijkje te nemen in de Hoge Linie. Een 
wandeling door het gebied is een bijzondere 
ervaring en doet de deelnemers steevast besef-
fen dat er in de Hoge Linie veel te verliezen valt.  

GELD KAN BETER BENUT WORDEN
Wij hebben er geen bezwaar tegen om onze 
vestingwerken ‘beter beleefbaar te maken’. Met 
het geld uit het stedenbeleid van de provincie 
kunnen we zeker nuttige dingen doen. Zo kun-

nen er op een aantal plaatsen informatiepane-
len geplaatst worden. Vanaf de dijk en vanaf de 
Grietstraat heb je een fantastisch zicht op de 
Hoge Linie. Wat ons betreft kunnen informa-
tieborden hier een verrijking zijn. Ook kunnen 
we de Lage Linie, waar dat nodig is, herstellen. 
Onze vestingwallen kun je in de Lage Linie 
goed blijven beleven, daarvoor hoef je echt de 
Hoge Linie niet in. Wij vinden dat de kwetsbare 
natuur beschermd moet blijven. Bovendien, de 
vele kosten die hiermee gemoeid zijn, zouden 
beter aan wat anders uitgegeven kunnen, zoals 
het behoud van de thuiszorg of het leerlingen-
vervoer. •

fo
to

 S
an

de
r 

va
n 

O
or

sp
ro

nk

Samen met de vakbonden is het de SP gelukt om af te dwingen dat mensen die drie keer een tijdelijke aanstelling bij de Sociale Werkplaats hebben 
gehad uiteindelijk een vast contract krijgen.
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LAAT  
GEEN GELD 
LIGGEN!
Het regeringsbeleid van VVD en PvdA treft 
vooral de lage inkomens heel hard. Ook in 
Doesburg. De plannen uit Den Haag, zoals 
het verlagen van bijstandsuitkeringen 
en andere toeslagen, het geven van maar 
één uitkering aan ouders met inwonende 
kinderen, en het verbieden van een aantal 
lokale regelingen zoals de langdurigheids-
toeslag, zullen er flink inhakken. Daarom 
is het belangrijk voor mensen met een laag 
inkomen om te weten op welke regelingen 
zij aanspraak kunnen maken. We zetten de 
regelingen voor u op een rijtje:

Als uw gezinsinkomen minder is dan 1.400 
euro netto in de maand (voor een alleenstaande 
ouder 1.300 euro, voor een alleenstaande 1.000 
euro), dan kun u recht hebben op de volgende 
landelijke regelingen:

• Huurtoeslag 
• Zorgtoeslag
• Kinderbijslag
• Kindgebonden budget
• Kinderopvangtoeslag
• Tegemoetkoming gehandicapte kinderen
• Tegemoetkoming lesgeld 
• Heffingskortingen

Zie voor meer informatie:  
www.nibud.nl/berekenuwrecht



LEERLINGENVERVOER WEGBEZUINIGD
EEN INTERVIEW

Het leerlingenvervoer dreigt kopje on-
der te gaan door de bezuinigingen van de 
gemeente. Veel kinderen en hun ouders 
zullen daardoor in de problemen komen. 
We spraken daarover met een moeder, die 
graag anoniem wil blijven, van twee zoons 
van 12 en 10 jaar. De jongste is autistisch en 
gaat daarom met het speciaal leerlingenver-
voer naar school. 

Het gezin vraagt zich vertwijfeld af hoe hun 
kind straks naar school moet gaan als het 
leerlingenvervoer in z’n huidige vorm stopt. 
Vanuit de gemeente wordt er geen duidelijkheid 
gecreëerd. Zal er zo’n hoge bijdrage voor het 
leerlingenvervoer worden gevraagd dat dat niet 
meer op te brengen is? En zal een van de ouders 
de jongen zelf naar en van school moeten 
rijden? Maar is dat wel te combineren met een 
volledige baan? 

 › De gemeente heeft het liefst dat uw zoon zelf 
naar school fiets. Wat vindt u daarvan?
‘Dan denk ik bij mezelf: waar zijn we mee bezig? 
Hij heeft dat vervoer gewoon nodig. Een kind 
dat geen gevaar ziet kun je niet zelfstandig naar 
school laten fietsen. Hij is tien jaar maar heeft 
een dusdanige achterstand dat je hem moet 
vergelijken met een kind van zeven à acht jaar. 
Als hij onderweg in een weiland een paar koeien 
ziet, dan is hij al gauw afgeleid. En omdat hij 
geen besef van tijd heeft, zal hij daar zo een 
tijdje staan kijken. Daar komt nog eens bij dat 
hij zo bij iemand anders in de auto zou kunnen 
stappen als die een snellere route zou weten. 

Mensen kunnen hem dus gemakkelijk kwaad 
doen.’

 › De gemeente heeft ook gesuggereerd dat jul-
lie kind naar een gewone school zou kunnen 
gaan. Dan hoeft het ook niet meer met het 
leerlingenvervoer mee.

‘Ze weten helemaal niet waar ze over praten! 
Dan heb je straks een klas met dertig kinderen 
waarvan bijvoorbeeld drie met een beperking. 
Hoe gaat zo’n leraar dat dan doen? Bij een kind 
met autisme moet alles vanuit een bepaalde 
structuur gedaan worden, want hij is overgevoe-
lig voor prikkels. Ons kind komt dan alleen maar 

meer in de verdrukking, ook omdat de kinderen 
elkaar niet begrijpen. Geen goed idee dus.’

 › Een ander voorstel van de gemeente is om 
vrijwilligers in te zetten in het leerlingenver-
voer.
‘Dat zien wij niet als een reële optie. Vrijwil-
ligers weten niks van ons kind, in tegenstelling 
tot de busmaatschappij die hem nu vervoerd. 
Er zit nu begeleiding bij in de bus, omdat een 
van de kinderen last heeft van een zware vorm 
van epilepsie. En dan vraag ik mij af: gaat die 
begeleider door de bezuinigingen ook vervan-
gen worden door iemand met een uitkering of 
iemand die daar dan zijn of haar AOW mee kan 
aanvullen? Ondanks de goede bedoelingen van 
vrijwilligers zijn de gevolgen dan misschien niet 
meer te overzien. Zij hebben simpelweg niet de 
knowhow die daarvoor nodig is.’

 › Hoe gaan jullie om met de onzekerheid die 
dit met zich meebrengt?
‘Het neemt veel tijd en energie in beslag om 
alles in goede banen te leiden. We hebben ook 
nog onze oudste zoon, die ook onze aandacht 
nodig heeft. De jongste gaat nu één keer in de 
twee weken naar een zorgboerderij. Het is voor 
ons onduidelijk of hij deze uren straks ook nog 
krijgt. We houden ons hart vast voor wat komen 
gaat. Wij willen met ons verhaal echt niet alleen 
aandacht vragen voor onze eigen situatie. Het 
gaat om alle kinderen die begeleiding nodig 
hebben en dat straks niet meer kunnen krijgen. 
Het is schandalig hoe er in Nederland met de 
zorg wordt omgegaan!’ •

RED HET 
SCHOOLZWEMMEN!
Natuurlijk, gemeenten krijgen minder geld 
en dus moet er bezuinigd worden. Maar is 
het daarom nodig om het schoolzwemmen 
helemaal af te schaffen? Waar normaal de 
tonnen over de raadstafel vliegen, levert dit 
wel geteld 27.000 euro op. Dat is niet veel. 
Moeten de kinderen daarvoor hun zwem-
lessen in leveren? En dreigt ook het zwem-
bad hierdoor niet kopje onder te gaan?

Het zwembad verkeert nu al in financieel zwaar 
weer vanwege de hoge kosten van het onder-
houd. Het is de vraag of het zwembad wel kan 
blijven draaien als de belangrijkste inkomsten-
bron, het schoolzwemmen, helemaal wegvalt. 
Om aandacht te vragen voor de afschaffing van 

TEKEN DE PETITIE OM HET SCHOOLZWEMMEN TE REDDEN:
HTTPS://PETITIES.NL/PETITIE/RED-SCHOOLZWEMMEN-IN-DOESBURG

het schoolzwemmen en de dreigende sluiting 
van het zwembad hield de SP een ludieke ‘natte’ 
actie: in het centrum namen Doesburgse SP’ers 
een duik in een klein badje. De geamuseerde 
omstanders werd naar hun mening gevraagd. 
Dat leverde in twee uur tijd bijna 250 handteke-
ningen op voor behoud van het schoolzwem-
men. De handtekeningen zijn aangeboden 
aan het college, en er is door de SP een motie 
ingediend, maar het college lapt de mening van 
de Doesburgers gewoon aan hun laars. De hand-
tekeningen gingen een laatje in, en de motie 
werd van tafel geveegd, ook al werd deze door 
de complete oppositie gesteund. Zwemonder-
wijs valt onder verantwoording van de ouders 
en daarmee basta, aldus het college. •

De gevolgen van de participatiewet in Does-
burg zijn op veel gebieden erg onzeker, ook 
voor jongeren met een Wajong-uitkering.

Als je nu een Wajong-uitkering krijgt dan wordt 
je opnieuw gekeurd. Heb je minder dan 20 
procent arbeidsvermogen, dan behoud je de 
Wajong-uitkering; die is 75 procent van het wet-
telijk minimum loon.  Heb je meer dan 20 pro-

WAJONG

De SP hield een ludieke ‘natte’ actie: in het centrum namen SP’ers een duik in een klein badje.

GROTE STEUN VOOR SP-VOORSTEL OM 
ZORGVERZEKERING PUBLIEK TE MAKEN

cent arbeidsvermogen, dan zal de gemeente op 
zoek gaan naar een baan voor jou. Wij denken 
dat die baan er niet zal zijn in deze tijd van grote 
werkloosheid. Als je kunt werken en je verliest 
je baan, dan kom je in de bijstand. Vanaf 2018 
krijg je nog maar 70 procent van het wettelijk 
minimumloon. Dit is een forse bezuiniging. Wij 
zijn bang dat veel mensen onder de armoede-
grens moeten gaan leven. •

60 procent van de Nederlanders is voor het 
invoeren van een publieke basisverzeke-
ring. Dit blijkt uit een peiling van Maurice 
de Hond begin november 2014. Van links 
tot rechts is er steun: een meerderheid van 
de achterban van onder meer de PvdA, VVD 
en PVV is voor een publieke basisverzeke-
ring. 

De Hond voerde de peiling, in opdracht van de 
SP, uit nadat SP-Kamerlid Renske Leijten (foto) 
het voorstel voor één landelijke zorgvoorziening 
lanceerde. Leijten: ‘Ik ben blij dat zoveel mensen 
de voordelen van een publieke basisverzekering 
zien. Mensen zijn het zat dat de grote zorgverze-
keraars enorme winsten maken en tegelijkertijd 
de premies verhogen.’

Ook de marktwerking tussen zorgverzekeraars 
en de concurrentie tussen zorginstellingen moet 
aan banden worden gelegd, vindt 68 procent 
van de ondervraagden. Leijten: ‘Opvallend is dat 
zelfs een meerderheid van de CDA- en VVD-
kiezers vindt dat er een einde moet komen aan 
de marktwerking in de zorg. Van links tot rechts 
zien  mensen dat dit systeem onhoudbaar is. De 
zorg wordt duurder en de kwaliteit gaat er niet 
door omhoog. Het is dus tijd voor een alterna-
tief.’

Leijten lanceerde het plan om de zorgverzeke-
raars om te vormen tot één landelijke zorgvoor-

ziening. Daardoor kunnen de premies omlaag, 
de kwaliteit van de zorg omhoog en wordt de 
macht van de zorgverzekeraars gebroken.  Leij-
ten: ‘Eén organisatie is veel goedkoper dan vele 
verschillende zorgverzekeraars en omdat we het 
publiek organiseren is het niet meer nodig om 
zoveel premiegeld op te potten. Daarbij laten 
we de tijd van winst maken met duur betaalde 
premies ook achter ons.’ •
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Het leerlingenvervoer dreigt kopje onder te gaan door de bezuinigingen van de gemeente. Veel kin-
deren en hun ouders zullen daardoor in de problemen komen.



naam : Socialistische Partij (SP) 

adres : Snouckaertlaan 70

postcode : 3811 MB  woonplaats: Amersfoort

land : Nederland incassant ID: NL86ZZZ403462460000

kenmerk machtiging (in te vullen door SP):

reden betaling : betaling contributie

Door ondertekening van dit formulier geeft u toestemming aan de SP om doorlopende incasso-opdrachten te sturen 
naar uw bank om een bedrag van uw rekening af te schrijven wegens contributie en aan uw bank om doorlopend 
een bedrag van uw rekening af te schrijven overeenkomstig de opdracht van de SP. Als u het niet eens bent met deze 
afschrijving kunt u deze laten terugboeken. Neem hiervoor binnen 8 weken na afschrijving contact op met uw bank. 
Vraag uw bank naar de voorwaarden.

o € 5,00 (minimum)    o € 7,50    o € 10,00     o € 12,50    o € 15,00   anders: €
   

Ja, ik word lid van de SP. Ik ontvang een welkomstgeschenk en bovendien krijg ik elke maand het nieuws-
en opinieblad De Tribune in de bus. Ik kies voor de volgende kwartaalbijdrage:

o Ik wil ook graag lid worden van ROOD (jong in de SP, tot 28 jaar) en sta één van mijn kwartaalbijdragen  
 af aan ROOD.

Bon om lid te worden
doorloPende mACHtiGinG

Stuur deze bon in een envelop zonder postzegel naar: SP - Ledenadministratie, Antwoordnummer 407, 3800 VB Amersfoort. 
U kunt deze machtiging stopzetten met een telefoontje of een e-mail aan de SP: (088) 243 55 40, administratie@sp.nl

naam : 

roepnaam :  voorletters:  m/v   

adres + huisnr :

postcode :  woonplaats:

land :  geboortedatum:   

email : 

telefoon :  mobiel:

IBAN (rekeningnr.) :  bank Indentificatie (BIC)*: 

plaats en datum : 

handtekening :

* geen verplicht veld bij Nederlands IBAN (rekeningnr)
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In deze krant heeft u kunnen lezen wat mijn partijge-
noten in Doesburg doen voor een socialere gemeente 
en land. Ik hoop dat u hen dit jaar het vertrouwen 
geeft om dit goede werk door te zetten. Nog beter is 
het om nu al lid te worden en zelf mee te doen. Maar 
er zijn nog twee hele goede redenen om nu lid te wor-
den van de SP. Nou ja, eigenlijk kan ik er wel honderd 
bedenken, maar er zijn er twee die ik nu graag onder 
uw aandacht wil brengen.

SOCIAAL DE CRISIS UIT
De regering van VVD en PvdA gaat voort op de weg waar Rutte I gestopt is. Het lijkt erop dat 
de linkerflank van de PvdA campagne heeft gevoerd, maar dat de rechterflank nu regeert. 
Rutte kan alsnog zijn klus  afmaken. De AOW-leeftijd gaat nog sneller omhoog, de WW en de 
ontslagbescherming worden afgebroken en er vallen harde klappen in de thuiszorg. Sociaal de 
crisis uit? Niet met dit kabinet. Een sterke SP is nu harder nodig dan ooit!

VÓÓR DE MENSEN, EN MÉT DE MENSEN
De meeste partijen hebben het liefst dat u eens in de vier jaar stemt en verder uw mond 
houdt. De SP is anders. De meest actieve partij   van Nederland werkt dag in dag uit samen met 
actieve mensen aan een beter Nederland en een betere wereld. In de wijken, op scholen, in 
de zorg, op de werkvloer en over de grenzen. Daarom: vóór de mensen, maar vooral ook mét 
de mensen. Heeft u al langer sympathie voor de SP? Dan wil ik u nu vragen om de volgende 
stap te zetten. Doe mee en help mij om Nederland de komende jaren menselijker en socialer te 
maken!

Ik heb u nu nodig: word nu lid! 

Emile Roemer, fractievoorzitter SP in de Tweede Kamer
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Karabulut stelt bij het debat over de begroting 
Wonen voor om de huren te verlagen en betaal-
bare woningen te bouwen. In 25 jaar tijd zijn de 
huren met 62 procent gestegen. Als het zo door-
gaat, zal een miljoen mensen te weinig geld over-
houden om van te kunnen leven. Op 1 juli zullen 
huurders weer geconfronteerd worden met een 
huurverhoging. Het kabinet blijft namelijk vast-
houden aan de extra belasting die verhuurders 
moeten betalen en de inkomensafhankelijke 
huurverhoging. Deze maatregelen zijn afgespro-
ken in het Woonakkoord waar ook D66, Chris-

SP OPENT MELDPUNT ‘HUUR TE DUUR’

tenUnie en SGP zich aan hebben verbonden.
De SP wil de extra belasting voor verhuurders, 
de verhuurderheffing, in drie jaar tijd afschaffen. 
‘Deze extra belasting wordt doorberekend in de 
huurprijs en gaat ten koste van de huurder,’ zegt 
Karabulut. ‘Nu verdwijnt de verhuurderheffing 
op de grote hoop, maar we kunnen het geld beter 
ten goede laten komen aan huurders. Laten  
we het geld gebruiken om de huren niet te  
verhogen, om betaalbare woningen te bouwen 
en de neerwaartse spiraal voor huurders te  
doorbreken.’ •

Woont u ook in een te dure huurwoning en wilt u 
uw verhaal met ons delen? Dat kan op  
sp.nl/huur-te-duur

In twee jaar tijd zijn de huurprijzen met ruim 9 procent gemiddeld gestegen. ‘Dit is een 
rechtstreeks gevolg van het kabinetsbeleid,’ stelt SP-Kamerlid Sadet Karabulut. ‘Ik hoor 
steeds vaker dat mensen hun huur niet meer kunnen betalen. Het kabinet weigert deze 
geluiden serieus te nemen. Ik wil samen met huurders van wie de huur te duur is, knok-
ken voor betaalbaar wonen. Daarom openen we vandaag het meldpunt ‘Huur te Duur’. Via 
dit meldpunt kunnen huurders hun ervaringen delen. Met de antwoorden kunnen we de 
minister de dramatische gevolgen van zijn beleid laten zien. Daarom roep ik alle huurders 
op om met hun verhalen te komen.’

te-h-duurdef.indd   1 12-12-14   11:03

‘Ik hoor steeds vaker dat mensen 
hun huur niet meer kunnen 
betalen. Het kabinet weigert deze 
geluiden serieus te nemen’
Sadet Karabulut
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SP HULPDIENST
De SP is trots op de SP Hulpdienst, waar u 
met uw vragen of problemen terecht kunt. 
Niet altijd kunnen wij u direct helpen, maar 
we kunnen u altijd wel naar de juiste in-
stanties of personen doorverwijzen. Heeft 
bijvoorbeeld problemen met uw werkge-
ver, verhuurder, verzekeraar, belastingen of 
andere instanties? Schroom niet en neem 
contact met ons op. Onze deskundige 
medewerkers bieden een helpende hand. 
De SP Hulpdienst is gratis en toegankelijk 
voor iedereen, dus ook voor niet-leden.

Ook in Doesburg heeft de SP een  
Hulpdienst. Kijk voor meer informatie op 
doesburg.sp.nl of mail naar:  
ton.margriet@gmail.com 

Garanties kunnen wij u niet bieden, maar 
ten alle tijde wel een luisterend oor! •


